

LETTER NUMBER 418

1 1849-03-28

2 Monsieur le Supérieur de l'Institution des Joséphites Collège de la Ste Trinité Louvain

L. st. J. M. J.

Monsieur le Supérieur

Veillez remettre l'incluse à Mr Théodore. C'est le moment de lui prescrire quelques pratiques de gratitude pour le bienfait que Dieu lui accorde.

Il sera nécessaire que Mr Benoit passe à Gand deux ou trois jours, pour y régler certaines affaires de famille. Vous voudrez lui désigner l'époque que vous jugerez la plus opportune pendant le temps des vacances. C'est chez moi qu'il dormira.

Vous voudrez apporter votre exemplaire des Constitutions; c'est afin que je puisse collationner les exemplaires entre eux.

J'aime à me persuader, mon cher fils, que notre st Patron aura été content de nous, pendant ce mois, et qu'il nous y aura obtenu beaucoup de graces. Tâchons de conserver ces nouveaux bienfaits et de les faire valoir selon les vues miséricordieuses de notre Dieu. Je forme le même voeu pour tous vos chers confrères; veuillez le leur dire.

Votre dévoué Père en J. C.

C. G. V. C.

28 du mois de St Joseph 1849.

28 March 1849

To the Superior of the Josephite Institution, Holy Trinity College, Louvain

Praised be Jesus, Mary and Joseph

Dear Superior,

Please give the enclosed to Mr Theodore. It is the right moment to prescribe for him some practices of gratitude for the benefit that God has granted him.

It will be necessary for Mr Benoit to spend two or three days in Ghent to arrange certain matters with his family.

Please let him know when would be the most convenient time during the holidays. He will sleep at my house.

Please bring me your copy of the Constitutions so that I can collate all the different copies.

I would like to think, my dear son, that our Holy Patron will have been happy with us this month, and that he will have obtained many graces for us. Let us try to conserve these new benefits and to use them for the merciful ends of our God. That is my wish for all your dear confreres: please tell them so.

Your devoted Father in Jesus Christ,

C.G.V.C.

28th. Of the month of St Joseph 1849